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Mødeinformation  

Dato:  
16.04 
2024 

Tidspunkt:  
18.00 – 21.00 

 

Sted:  
Personalerummet  

Stenlille Skole  

Faste deltagere:  Afbud:   
  

Gæster:   

Ordstyrer: Karsten Ref.: Tanja 

Dagsorden    

1. 1. Godkendelse af dagsorden til SB-mødet den 16.04 2024   
  

2. 2. Godkendelse af referat fra sidste SB-møde den 29. februar 2024  
   

3. 3. Kort gennemgang af logbog (herunder punkter til kommende 
skolebestyrelsesmøde) 

 
4. 4. Nyt fra elevråd 

 
5. 5. Godkendelse af undervisning- og aktivitetsbudget 2024 

6.    - Bilag udleveres på mødet 

7. 6. Princip for skole-/hjemsamarbejdet 

8.    - Godkendelse (bilag vedhæftet) 

9. 7. Strategi mod digital mobning 

10.    - Godkendelse (bilag vedhæftet) 

11. 8. Legepladsrenovering (ansøgning fonde) 
    - Drøftelse og nedsættelse af udvalg 

 
12. 9. Dialogmøde for politikere og skolebestyrelser den 14. maj 2024 
13.     - Orientering  

 
10. Brug af Chromebook  
    - Drøftelse 
 
11. Skolevægring 
    - Drøftelse 
 
12.  Skolestart kommende 1. klasse 
    - Drøftelse   
 
13. Orientering:  
Nyt fra SB  
Nyt fra TR/ Personale  
Nyt fra Lederteam  
 
 
 
 

Ejer/Tid  

Nadia/2 min  

  

Nadia/3 min  

  

 
Mike/ 5 min  

  

Elever/10 min 

 

 

Vinni/20 min 

 

  

 

Vinni/10 min 

 

 
Vinni/15 min  

  

 

Tanja/Vinni 15 min   

  

 

Vinni/5 min   
  

 

Carina/15 min 
 

 

Carina/10 min 
 

 

Karsten/15 min 
 

 

I alt: 

30 min 
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14. Lukket punkt  
Nedbringelse af budgettet til specialiserede skoletilbud 
 

 

15. Eventuelt  

     
 

  

 

Carina/Vinni 15 
min 

 
10 min 

 

I alt: 180 min. 
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 Referat  
  

1.  Godkendelse af dagsorden til SB-mødet den 16. april 2024  

Tilføjelser til eventuelt: 
- Ønske om status på 2b 
- Ønske om status på lejrtur 
- Brug af toiletter i C bygningen 
- Mødepligt i næste uge 

2.  Godkendelse af referat fra sidste SB-møde den 29. februar 2024  

 Godkendt 

  

3.  14. Kort gennemgang af logbog (herunder punkter til kommende skolebestyrelsesmøde) 

 

   Vi har sprunget et møde over- Så vi prioriterer de indkomne punkter til eventuelt. 

4.   Nyt fra elevråd 

  Vi har ikke nogen info herfra- men ved at mødet er afholdt. 

5.   Godkendelse af undervisnings- og aktivitetsbudget 2024 

  Dette punkt udgår- da vi ikke har bilaget. 
Der er et ønske om at bilag sendes sammen med dagsordenen, så man kan læse op på det inden mødet. 
 

6.  Princip for skole-/hjemsamarbejdet 
 
 

Planen er fulgt- så princippet ligger til godkendelse. 
 
Princippet er fundamentet for det der arbejdes frem mod og ikke det der sker eller er sket. 
Vi godkender princippet og ønsker ved revidering indførelse af meddelelsesbogen.  
 
Rikke undersøger nedenstående fokuspunkt i fagcenteret: 
Meddelelsesbogen: 
- hvor er vi med den? 
- hvornår åbnes der for denne i Sorø kommune?  
- er der et lovkrav om at implementere denne? 
 
Det udvidede samarbejde i klasserådet tages op igen til december. 
 
Princippet er godkendt 
 
 

7.  Strategi mod digital mobning 
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Strategien ønskes udsat, så der er længere tid til at læse den, samt at tilføjelser omkring hvad der foregår 
under brugen af de sociale medier. 
Kan man forlænge strategien sammen med den digitale kommunikations-strategi? Da vi ikke syntes 
denne strategi er fyldestgørende nok i sig selv. 
Trivselstimer – kan disse bruges til at ligge fokus på den digitale mobning?  
Det er noget der er fokus på i skolen generelt – det er en stor del af dannelsen af børnene.  
Der bliver gjort noget ud fra de forskellige klassetrin børnene befinder sig på – med udgangspunkt i 
børnenes alder. 
 
Strategien er godkendt. 
Vi ønsker at gå mere i dybden med strategien, og kigge på den én gang om året. 
 
Opfordring til at invitere SSP ud til et skolebestyrelsesmøde  
 
 

8.  Legepladsrenovering (ansøgning fonde) 

 
SFO leder opfordrer skolebestyrelsen til at søge fonde ifht. at etablere en ny legeplads.  

Sebastian Bruun Søndergaard - konsulent inden for skole og fritid  er rigtig god til at hjælpe med 
fonds-søgninger. 
Man skal være fuldstændig skarp på hvad man søger og hvorfor (man skal kende pris og redskab og 
formål). 
Vi opsøger Borgerskolen og Frederiksberg skole ifht. hvordan de har søgt om dette og hvad de har lagt 
vægt på i deres ansøgninger. Herudover skal man være obs på at hvis man får bevilget en fond- så er 
pengene 100% enemærket til søgningen/tilbudet man har indhentet.  
 
Legepladsudvalg er lavet: 
 

9.  Dialogmøde for politikere og skolebestyrelser den 14. maj 2024 

Borgerskolens skolebestyrelse har organiseret/inviteret til ovenstående møde. Mødet er kl.17.00-20.00 
og der er en stor opfordring til at deltage. Gives der ikke en tilbagemelding til Super Center Leder via 
AULA meldes man til.  

10.  Brug af Chromebook 

Der er en opmærksomhed på at Chromebooks i skolen bruges som en belønning når opgaver er løst, eller 
der er et break fordi eleven er færdig med den givne opgave i undervisningen. Man bør ikke spille på 
Chromebooks – da eleverne er lynhurtigt aflurer koder der låser op for ikke alderssvarende spil, eller spil 
med et indhold vi som skole ikke kan stå indenfor. 
SFO tid her burde Chromebooks slet ikke bruges, da det ikke er muligt at kontrollere eller have opsyn 
med spillene. Der er argumenter for og imod. 
Vi øger opmærksomheden på brugen, samt skaber et fokus på dette via personalemøder i 
personalegrupperne.  
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11.  Skolevægring 

Hvor mange i vores distrikt går ikke i skole her i Stenlille (skolevægring)? 
Vi kender ikke tallet og var ikke forberedte på at oplysningen var ønsket. 
Der er en indsats i kommunen ifht. skolevægring, man arbejder med den nærmeste udviklingszone, samt 
har fokus på de små delmål. Der er ligeledes fokus på forældrene til disse børn, og at støtte dem. 
Vi har børn her, hvor der er lavet aftale om nedsat skema. 
Opfordring fra Super Center Leder til at uddybe punkter-så vi kender indholdet bag og kan tage 
informationerne med os og være forberedte før mødet. 
 

12.  Skolestart kommende 1. klasse 

I 2 år er der en oplevelse af at overgangen fra 0.-1.klassen har været udfordret. 
Kunne pædagogerne starte 0.klasserne op, så BHK.lederne kunne følge deres elever ind i 1.klasse som en 
opstart/overgang? 
 
Nogle steder er det en uddannet lærer der starter børnene op i 0.klasse og følger dem op til 2.klasse. 
 
Kontinuitet er godt og sundt og har rigtig god effekt på børnene- det er benhårdt arbejde og komplekst, 
men giver stabile og trygge klasser. 
Jo mere stabilitet der er omkring børnene jo bedre effekt. 
 
Der skal sættes særligt ind i indskolingen ifht. overgangene. Der er en opmærksomhed på overgangen fra 
0.klasse til 1.klasse. 
 
Vi indsamler gode ideer, så vi har noget at gå videre med i opbygningen af en velfungerende indskoling. 
 
Det opleves som dårlig ledelse at man ikke har fået dækket indskolingen ind i slippet efter den gamle 
indskolingsleders afgang.  

13.  Orientering:  
Nyt fra SB 
Nyt fra TR/ Personale  
Nyt fra Lederteam 

SB: Et medlem er sat cc på beskeder på AULA omkring mistrivsel osv. Blot så vedkommende er informeret 
TR/Personale: Intet nyt 
Lederteam:  

• Der er startet ny idrætslærer. Der er ligeledes startet lærer op i udskolingen – begge med rigtig 
god energi. 

• Skills – Roskilde er gået All in med skills. 7.årgang deltager- de møder kl.9.00-15.30 ca. 

• Pressemeddelelse omkring Skolepatruljen- det er skønt at være fremme med en positiv omtale 

• 8.årgang er på lejrtur i Prag 

• Skoleleder er sygemeldt. Super Center leder overtager en del af ansvaret indtil den konstituerede 
skoleleder starter. Personalet tog meldingen om skoleleders sygemelding pænt. 

• Revisitationer er overstået i Super Centeret. 

• Der er emneuge i næste uge- med et åbent hus-arrangement. Der står ved en fejl i indkaldelsen 
at der er mødepligt for eleven. Det kan vi ikke pålægge eleverne- men vi opfordrer og har et stort 
ønske om at alle så vidt muligt deltager. 

              Super Centerets børn og 9.klasserne deltager ikke i arrangementet. 
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14.  Lukket punkt (nedbringelse af budgettet til specialiserede skoletilbud) 

 

15 Eventuelt  

Status 2B – Der er sat rigtig mange ting i gang. Der er sket nogle rigtig gode ting dernede – og vikaren og 
pædagogen er et rigtig godt team.  
Forældrene er stadig ikke tilfredse, men det værdsættes at der er kommet et fast team derinde. 
Forældregruppen er særligt utilfredse med ledelsen. 
 
Toilet i C bygningen – eleverne kan ikke gå på wc i pauserne da bygningen er aflåst i pauser. Det 
resulterer i en del tolietbesøg i timerne. 
Lederteamet ser på en løsning 
 
Idræt:  
Hvorfor er der ikke idræt i 0.klasse? Vi undersøger dette.  

 

 


